



CfP – CAUTG/APAUC 2017

Ryerson University, Toronto, Canada, 27-30 May 2017

You are invited to submit proposals for papers to be given at the CAUTG annual meeting at Ryerson University in Toronto. Papers presenting original, unpublished research on any topic or period of German-language literature, cinema, cultural studies, linguistics and language pedagogy are welcome, in English, French, or German. We also welcome proposals in related fields (e.g., History, Art History, Philosophy, Musicology, Education) provided they have German content.

You may submit a single paper or panel proposal:

- 1) Single paper proposals have a maximum word count of 400.
- 2) Panel proposals that consist of three papers on a related theme are welcome. The panel organizer should submit a proposal explaining the theme as well as the proposals for the individual papers as a package. Panel proposals have a maximum word count of 1500.

We especially encourage the submission of papers and panel sessions related to this year's theme "From Far and Wide," which celebrates cultural and linguistic diversity.

A copy of your proposal should be in the hands of the program chairs no later than 15 December 2016. Late proposals will not be considered. Proposals are to be submitted electronically as a Word document or .rtf file. Because the proposals are reviewed by an anonymous and blind adjudication committee, the author's name should not appear on the proposal itself. Please include your university affiliation and contact information in the e-mail to which your proposal is attached. Decisions will be announced by early January.

Presentation time at the conference is limited to 20 minutes per paper. Primary sources in German should be quoted in the original.

The CAUTG meets as part of the annual Congress of the Humanities and Social Sciences of Canada, organized by the Canadian Federation for the Humanities and Social Sciences. As the largest multidisciplinary meeting in Canada, Congress hosts the meetings of dozens of scholarly associations during an 8-day period, bringing together scholars from across Canada and around the world.

Due to recent changes at the federal funding body, CAUTG may not be able to offer travel assistance to those reading papers. We strongly encourage presenters to seek funding at their institution.

Seminar Graduate Students Travel Award: Graduate students selected for presentation are eligible to receive a Travel Award generously provided by the journal "Seminar."

Please note that presenters must be paid-up CAUTG members by 15 March 2017. Presenters on joint panels with other organizations must be paid-up members of either the CAUTG or the co-sponsoring organization.

Submissions and inquiries should be addressed to:
Prof. Dr. Gaby Pailer, CAUTG Program Chair
UBC Vancouver, Department of Central, Eastern and Northern European Studies
1873 East Mall, Vancouver BC, V6T1Z1
Canada
pailer@mail.ubc.ca

=====

APPEL DE COMMUNICATIONS

Association des professeurs d'allemand des universités canadiennes (APAUC)

l'Université Ryerson, Canada, 27-30 mai 2017

Vous êtes invités à soumettre des propositions de communication pour présentation à la conférence annuelle de l'APAUC à l'Université Ryerson. Présentations basées sur de la recherche originale non publiée sur un sujet ou une période de la littérature de langue allemande, le cinéma, les études culturelles, la langue allemande et de la pédagogie de la langue sont les bienvenus, en anglais, français ou allemand. Nous aimerions recevoir des propositions de recherche dans des domaines connexes aux études allemandes telles que l'histoire, la philosophie, la musicologie, l'éducation etc.

Vous pouvez soumettre des propositions de communication pour présentations individuelles ou sessions thématiques :

1) les propositions individuelles: maximum de 400 mots.

2) Propositions de sessions de trois présentations sur le même thème sont bienvenues. L'organisateur de la session devrait envoyer à la fois une proposition expliquant le thème ainsi que les propositions pour les communications individuelles. Maximum de 1500 mots.

Nous encourageons la soumission de propositions liées au thème de cette année, « L'épopée d'une histoire : 150 ans vers l'avenir »

Une copie de votre proposition devrait être dans les mains des co-directeurs de programmation au plus tard le 15 décembre 2016. Les propositions tardives ne seront pas considérées. Les propositions doivent être soumises en tant que fichier électronique de format Word ou .rtf. Parce que les propositions seront évaluées anonymement par un comité d'évaluation, les noms des auteurs ne devraient pas figurer sur la proposition elle-même. S'il vous plaît inclure votre affiliation universitaire et vos coordonnées dans le courriel de proposition. Les décisions seront annoncées au début de janvier.

La durée d'une présentation à la conférence est limitée à 20 minutes. Sources primaires en allemand doivent être citées dans la langue originale.

Le APAUC se rencontre dans le cadre du Congrès annuel des sciences humaines du Canada, organisé par la Fédération canadienne des sciences humaines. La plus grande réunion multidisciplinaire au Canada, le Congrès accueille les réunions de dizaines d'associations savantes au cours d'une période de 8 jours, réunissant des chercheurs de partout au Canada et dans le monde.

En raison des récents changements de financement fédéral, APAUC peut ne pas être en mesure d'offrir une assistance voyage aux présentateurs. Donc, nous encourageons fortement les présentateurs de rechercher des fonds dans leur établissement.

Seminar Graduate Students Travel Award: Les étudiants diplômés sélectionnés pour présentations sont admissibles à recevoir un prix voyage généreusement fourni par le journal « Seminar ».

Veuillez prendre note que les présentateurs doivent être membres de l'APAUC et avoir payé leurs frais d'adhésion avant 15 mars 2017. Présentateurs dans sessions collaboratives avec d'autres organisations doivent être membres ou de l'APAUC ou de l'organisation partenaire.

Veuillez faire parvenir vos propositions et questions à:
Prof. Dr. Gaby Pailer, CAUTG Program Chair
UBC Vancouver, Department of Central, Eastern and Northern European Studies
1873 East Mall, Vancouver BC, V6T1Z1
Canada
pailer@mail.ubc.ca